
دوشنبه 25 اسفند 1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل
روزنامه

www.donyayehavadar.ir 710

نگاه متفاوت به ورزش

اثرگذاری تعامل و تفاهم در سایه همت و پیگیری؛

پس از سال ها، عملیات آسفالت معابر 
عمومی شهرک سیمرغ کلید خورد!
صفحه 6

انتقام به سبک فولاد سیرجان؛

یک یک مساوی؛ دیدار سوم سرنوشت 
قهرمان لیگ برتر والیبال را مشخص می کند
صفحه 7

صفحه 3

سردار »عباسعلی محمدیان«:

۳۳ باند  سرقت  و جعل
 در استان البرز 
منهدم  شد

شهیدان  بوکس  مسابقات  دوره  اولین 
یساولی توسط آقای یساولی در سرحدآباد 

برگزار شد.
با وجود اینکه بیماری کرونا میزان مشارکت 
و درآمدزایی باشگاه های ورزشی را به حداقل 

رسانده و در برحه ای که همه به فکر منافع 
هزینه  با  بوکس  مسابقات  هستند،  خود 

شخصی برگزار شد.
امروزه همه باشگاه ها به دلیل بیماری کرونا 
کاربری  تغییر  با  یا  و  است  شده  تعطیل 

یساولی  است،  شده  تبدیل  خانه  قهوه  به 
شهریه باشگاه را رایگان کرد تا انگیزه لازم 
برای خانواده ها  و جوانان علاقه مند به ورزش 
امکانات  از  شرایط  این  در  بتوانند  بوکس 

باشگاهی استفاده نمایند.
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خبر

تشکیل پلیس اطفال در 
کمیسیون لوایح نهایی شد

معاون رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده گفت: لایحه 
تشکیل پلیس اطفال در دولت در کمیسیون لوایح نهایی شده 
و امیدواریم در روزهای اوایل ۱۴۰۰ این لایحه را بتوانیم به 

تصویب برسانیم. 
معصومه ابتکار افزود: پلیس اطفال می تواند بخش مهمی از 
آسیب های وارده به اطفال را مدیریت و پیشگیری کند. وی با 
اشاره به قانون حمایت از اطفال و نوجوانان گفت: این قانون 
که در حال حاضر اجرایی شده، یکی از قوانین پیشروی جامعه 
است که به حقوق نوجوانان توجه دارد و در این قانون به نقش 

کلیدی اورژانس اجتماعی اهمیت داده شده است.

تصویب شاخص های خانواده در دولت دوستدار خانواده

معاون رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده گفت: مداخله 
در بحران به دولت های هفتم و هشتم بازمی گردد که در آن 
زمان، عده ای با این فکر و رویکرد موافق نبودند اما با حمایت 
و پشتکار دولت تدبیر و امید این کار شکل گرفت و امروز در 
مقایسه با کشورهای دیگر یکی از پیشرفته ترین و قوی ترین 
شبکه های مقابله با آسیب های اجتماعی را داریم. ابتکار اضافه 
کرد: مراکز مداخله در بحران و مراکز مثبت زندگی بهزیستی با 
نگاه خانواده محوری از اقدامات ارزشمندی است که می توانند 
به حفظ ثمره های اجتماعی و مقابله با آسیب ها کمک کنند. 
در این زمینه بطور قطع خانواده را مطمئن ترین مامن برای 
حفظ حقوق متقابل جامعه می بینیم. اگر خانواده کارکرد خود 
را به خوبی انجام دهد و روابط خانواده سالم، ارتباط سازنده و 
رعایت حقوق انسانی در خانواده شکل بگیرد ما چنین آسیب 
هایی را نخواهیم داشت. وی با بیان اینکه توجه به خانواده 
در معاونت امور زنان و در وزارت کار یکی از مسائل مهم بوده، 
افزود: دولت دوازدهم به موضوع خانواده توجه فراوانی داشته 
و تصویب شاخص های خانواده و تنظیم برنامه های همه 
دستگاه ها در این زمینه به زودی به عنوان دولت دوستدار 

خانواده اعلام خواهد شد.

درخواست از مجلس برای اعلام وصول لایحه حفظ کرامت زنان

معاون رئیس جمهوری در امور زنان و خانواده گفت: توجه 
به مهارت های اعضای خانواده ها یکی از رویکردهای جدی 
این معاونت بوده و برنامه گفت وگوی بین نسلی را بیش از 
سه سال است که با همکاری تشکل ها در سطح کشور به 
اجرا گذاشتیم با هدف اینکه خانواده را تقویت کنیم و تقویت 
خانوده باعث کاهش آسیب ها می شود. ابتکار با اشاره به 
تصویب لایحه حفظ کرامت و حمایت از زنان در برابر خشونت 
افزود: این لایحه گام بلندی برای مقابله خشونت با زنان است. 
این لایحه دو ماه پیش در دولت تصویب شد و برای تشریفات 
قانونی به مجلس ارسال شده اما مجلس اعلام وصول نکرده 
است و تقاضا داریم مجلس شورای اسلامی اعلام وصول کند 

و تشریفات قانونی را سریعاً طی کند.

اجرای طرح  ارتقای تاب آوری اجتماعی در ۲۲۰۰ نقطه
 پرآسیب کشور

از  گفت:  خانواده  و  زنان  امور  در  رئیس جمهوری  معاون 
کارهای دیگری که در این دوره صورت گرفته، اجرای طرح 
ارتقای تاب آوری اجتماعی بوده است. تاکنون با همکاری 
تشکل ها حداقل در ۲۲۰۰نقطه پرآسیب کشور این برنامه اجرا 
شده است. نقاطی که آسیب هایی مثل خودکشی، اعتیاد و 
افسردگی در آنها بالا باشد، شناسایی شدند و سپس طرح های 
تاب آوری اجتماعی با کمک تسهیل گران با مخاطب قراردادن 
مادران و زنان اجرا شده و حداقل تا کنون ۸۰هزارنفر را در طرح 
تاب آوری اجتماعی آموزش داده ایم. ابتکار با بیان اینکه سند 
ارتقای وضعیت زنان و خانواده در ۳۱ استان کشور اجرا شده، 
افزود: حمایت از اورژانس اجتماعی در دستور کاری فعالیت 
های ما است و با افتخار این حمایت ها را انجام می دهیم. 
ارزیابی های ما نشان داد اورژانس اجتماعی یکی از موثرترین 
ساز و کارهای مداخله در آسیب های اجتماعی است و نیاز 
به تقویت دارد ما هم به نوبه خود تلاش و پیگیری خود را 

خواهیم داشت.

جامعه

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سیدحمیدرضا هاشمی نطنزی  را گرامی می دارد

۱۶۰نفر از نمایندگان مجلس طی بیانیه ای بر لزوم تحقق 
فرمایشات رهبر انقلاب درباره توجه به محیط زیست 

تأکید کردند.
به گزارش »دنیای هوادار«، متن این بیانیه که در جلسه 
علنی دیروز مجلس توسط علی کریمی فیروزجایی عضو 

هیأت رئیسه مجلس قرائت شد، به شرح زیر است:
»بسم الله الرحمن الرحیم

-زراعت کنید و درخت بکارید به خدا قسم هیچ کاری از 
کارهای مردم حلال تر و پاکیزه تر از آن وجود ندارد- امام 

صادق )ع(.
روزهای اخیر بار دیگر رهبر فرزانه انقلاب به مناسبت 
روز درختکاری و هفته منابع طبیعی ضمن کاشت ۲ 
اصله نهال مثمر در سخنانی گران بها بر جایگاه و اهمیت 
مسائل زیست محیطی تاکید کردند و افزودند فعالیت 
های زیست محیطی، فعالیت های دینی و انقلابی است 
و نباید به آن ها نگاه تجملاتی و تزئینی شود، ایشان 
همچنین ضمن بیان فرمایشاتی درباره اهمیت و جایگاه 
محیط زیست در قانون اساسی، تنوع زیستی و اقلیمی 

کشور را بستری مناسب برای فعال شدن آحاد جوانان در 
زمینه محیط زیست خواندند و با ابراز تاسف از تخریب 
جنگل ها و منابع طبیعی و سفره های زیرزمینی به 

دست افراد سودجو تاکید کردند تخریب محیط زیست 
بلای بزرگی است که آینده بشر را هدر می دهد بنابراین 
مسئولان و همه مردم باید در مقابل آن بایستند، بی 
شک این بیانات رهبر معظم انقلاب که در ادامه ابلاغ 
سیاست های کلی محیط زیست در سال ۱۳۹۴ است 
در بین تمامی رهبران جهان بی نظیر است، همان طور 
که ایشان با اشاره به اصل مترقی پنجاهم قانون اساسی 
مسئولان را نسبت به جدی گرفتن این موضوع مورد 
خطاب قرار دادند ما نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اسلامی وظیفه خود می دانیم که با استفاده از اهرم 
جدید،  قوانین  وضع  جمله  از  اجرایی  و  قانونی  های 
عامل  های  سازمان  بر  نظارت  و  قبلی  قوانین  تنقیح 
هرچه بیشتر در عمل به منویات ایشان کوشا باشیم، 
در پایان فرمایشات رهبری را ماموریت اصلی فراکسیون 
محیط زیست مجلس در ادامه دوره جاری تعریف نموده 
و تاکید داریم این سیاست صحیح و اصولی باید جزو 
اولویت های برنامه ریزی کشور  در برنامه هفتم توسعه 

قرار گیرد«.

در بیانیه ای مطرح شد؛

تأکید نمایندگان بر لزوم تحقق بیانات رهبر انقلاب درباره محیط زیست

محیط زیست

رئیس پلیس راهور با بیان اینکه شهرها و استان های 
تا  و  دارند  قرار  نارنجی  وضعیت  مرز  در  مسافرپذیر 
روزسه شنبه وضعیت آنها به نارنجی تغییر پیدا می کند، 
نیز  مذکور  استان های  و  شهرها  این  به  سفر  گفت: 
احتمالاً به مانند آنچه در ایام جاری محدودیت داشته، 

محدود و ممنوع است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سردار سیدکمال هادیانفر در 
حاشیه پانزدهمین همایش سراسری رؤسا و مدیران 
پلیس راهور نیروی انتظامی در جمع خبرنگاران با بیان 
اینکه همکاران بنده با آمادگی کامل در ایام نوروز در 
236 هزار کیلومتر از راه های کشور و  یک هزار و 247 
از  کرد:  اظهار  کرد،  خواهند  وظیفه  انجام  کشور  شهر 

هموطنان می خواهیم در ایام نوروز از سفر پرهیز کنند.
عامل شیوع  اینکه سفر  بیان  با  راهور  پلیس  رئیس 
بیماری است، گفت: آنچه به صورت روشن و شفاف به 
ما ابلاغ شده این است که تردد و سفر در ایام نوروز در 
شهرهای زرد و آبی بلامانع است و ممنوعیت مربوط 

به تردد و سفر به شهرهای قرمز و نارنجی خواهد بود.
مربوط  بعدی  نکته  داد:  ادامه  انتظامی  مقام  این 
و  شیراز  مانند  زرد رنگ  مسافرپذیر  شهرهای  به 
خراسان  و  مازندران  گیلان،  همچون  استان هایی 
رضوی است که در مرز وضعیت نارنجی قرار دارند و تا 
روز سه شنبه وضعیت آنها به نارنجی برمی گردد البته 
اکنون نیز در این شهرها به عنوان شهرهای مسافرپذیر 

محدودیت تردد اعمال می شود و متخلفان 500 هزار 
تومان جریمه می شوند اما امروز- 25 اسفندماه آخرین 
وضعیت ابلاغ می شود که خارج از مطالب عنوان شده 

نخواهد بود.
وی با بیان اینکه تردد بین شهرهای زرد به زرد، آبی به 
آبی، زرد به آبی و آبی به زرد بلامانع است، گفت: کماکان 
تردد شبانه در تمامی شهرها اعم از قرمز، نارنجی، زرد و 
آبی از ساعت 21 تا 3 بامداد ممنوع بوده و 200 هزار 

تومان جریمه در پی دارد.
هادیانفر متذکر شد: اعمال جریمه برای شهرهای قرمز، 
نارنجی و افرادی که در ساعات ممنوعه )21 تا 3 بامداد( 

تردد داشته باشند قطعا اعمال خواهد شد.

در راستای تصویب افزایش ۳۹درصدی حداقل دستمزد 
۱۴۰۰، وزارت کار پیشنهاد افزایش حق مسکن کارگران را با 

قید فوریت به هیأت وزیران ارسال می کند.
شورای عالی کار شنبه شب پس از ساعت ها مذاکره فشرده 
 ۱۴۰۰ دستمزد  حداقل  ۳۹درصدی  افزایش  با  سرانجام 
موافقت کرد تا پایه حقوق کارگران از ابتدای فروردین ماه 
سال آینده با افزایش ۷۴۵هزارتومانی به دو میلیون و 

۶۵۰هزارتومان برسد.
از دیگر مصوبات دویست و نود و هفتمین نشست شورای 
عالی کار، تصویب افزایش بن خواربار و حق مسکن بود 
که بر این اساس بن خواربار به ۶۰۰هزارتومان رسید و حق 
مسکن در صورت تصویب در هیات وزیران در فیش حقوقی 

سال آینده کارگران ۴۵۰هزارتومان لحاظ خواهد شد.
در راستای مصوبات دیگر شورا، افزایش سایر سطوح مزدی 
بود که به رشد ۲۶درصدی به اضافه عدد ثابت ۲۴۸هزار و 

۳۵۰تومان و حداقل مزد روزانه ۸۲۷۸ تومان رسید.
نیز  سابقه  سال  یک  از  بیش  با  کارگران  سنوات  پایه   

۱۴۰هزارتومان و حق اولاد  ۲۶۵هزارتومان تعیین شد.
افزایش  به  اشاره  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
۳۹درصدی حداقل دستمزد در سال ۱۴۰۰ گفت: با توافق 
کارفرمایان و کارگران به افزایش ۳۹درصدی حداقل دستمزد 
دستمزد  و  که حداقل حقوق  رسیدیم  آینده  سال  برای 

کارگران در سال ۱۴۰۰ بالای ۴میلیون تومان خواهد شد 
و با توجه به توافق جامعه کارگری و کارفرمایی در این 
زمینه، سال آینده سال خوبی برای افزایش تولید و صیانت 

از حقوق کارگران خواهد بود.
وی همچنین درباره تصویب افزایش حق مسکن گفت: 
بخش مربوط به کمک هزینه مسکن منوط به تایید هیأت 
وزیران است که این پیشنهاد با قید فوریت تقدیم دولت 
خواهد شد و با تصویب آن افزایش حق مسکن اعمال 
خواهد شد.  به گفته شریعتمداری، حداقل رقم دستمزد 
کارگری در سال آینده دو میلیون و ۶۵۰هزارتومان بوده 
و رقم نهایی دستمزد کارگران با احتساب دریافت سایر 
آیتم های شغلی، به بالاتر از ۴میلیون تومان خواهد رسید.

حمید رضا سیفی نماینده کارفرمایان در شورای عالی کار نیز 
گفت: دستمزد سال ۱۳۹۹ حدود ۵۱.۵درصد سبد معیشت 
کارگران را پوشش می داد ولی افزایش ۳۹درصدی حداقل 
را  آینده  مزد، ۶۱درصد سبد معیشت کارگران برای سال 

پوشش می دهد.
به گفته وی اگر چه نظر گروه کارفرمایی برای دستمزد، 
اما در نهایت  افزایش ۳۴.۲درصد مطابق نرخ تورم بود 
۵ درصد بیشتر از نرخ تورم افزایش یافت تا هزینه سبد 

معیشت کارگران پوشش یابد.
نماینده کارفرمایان در شورای عالی کار، افزایش ۳۹ درصدی 

حداقل مزد را به نفع بازنشستگان و مستمری بگیران 
تأمین اجتماعی دانست و گفت: این افزایش به پایه حقوق 

بازنشستگان هم کمک کرد. 
دستمزد۱۴۰۰،  حداقل  ۳۹درصدی  افزایش  تصویب  با 
خواسته نمایندگان کارگری برای جبران اختلاف دو میلیون 
تومانی هزینه سبد معیشت سال گذشته کارگران و امسال 
نیز به نوعی محقق و دریافتی کارگران برای سال آینده بیش 

از ۴میلیون تومان شد.
کمیته دستمزد شورای عالی کار در آخرین نشست خود 
هزینه ماهانه سبد معیشت خانوارهای کارگری را شش 
میلیون و ۸۹۵هزارتومان تعیین کرد در حالی که این رقم 

سال گذشته چهارمیلیون و ۹۶۰هزارتومان اعلام شده بود.
نمایندگان کارگری خواهان جبران اختلاف دو میلیون 
تومانی هزینه امسال سبد معیشت کارگران در مقایسه 
با سال گذشته بودند و بر همین اساس روی پایه مزد 
متمرکز شدند تا با توجه به آنکه افزایش دو میلیون تومانی 
روی پایه مورد موافقت قرار نمی گرفت، این رقم با تمرکز 
بیشتر در پایه مزد و در سرجمع به حقوق و دریافتی کارگران 
افزوده شود که تلاش آنها به ثمر نشست و این خواسته 
با همراهی و مشارکت موثر دولت و نمایندگان کارفرمایی 
محقق شد تا بخش اعظمی از هزینه های سبد معیشت 

کارگران در سال آینده جبران شود.

شهرها و استان های مسافرپذیر احتمالاً »نارنجی« خواهند شد 

افزایش ۳۹درصدیِ حداقل دستمزد تصویب شد

نوروز1400 

حقوق و دستمزد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زهرا سوری«جامعه

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

استاندار البرز با بیان اینکه از تمامی حوزه های انتخابیه 
بازدید می کنیم و روند ثبت نام و به طور کل اجرای 
انتخابات را زیر ذره بین داریم، گفت: استفاده از امکانات 
شهرداری و شوراهای اسلامی شهر به نفع کاندیدایی 

خاص غیر قانونی است.
نام داوطلبان  از روند ثبت  بازدید  عزیزاله شهبازی در 
شوراهای اسلامی شهر که ظهر امروز از فرمانداری کرج 
انجام شد، با اشاره به اینکه در 3 روز گذشته281 نفر ثبت 

نام کرده اند، اظهار داشت: بخش عمده ای از این افراد را 
آقایان تشکیل می دهند.

وی ادامه داد: امید است که تعداد ثبت نام کنندگان به 
2 هزار نفر برسد که البته بستری یکسان برای فعالیت 

تمامی آنها فراهم می شود.
استاندار البرز با بیان اینکه با وجود داوطلبانی از گروه ها 
و سلایق مختلف قانونی کشور، بستر حضور و مشارکت 
تمامی مردم از طیف های گوناگون فراهم می شود، بیان 

کرد: از تمامی کسانی که توانایی، تخصص و شرایط لازم 
را برای عضویت در شوراهای اسلامی شهر را دارند، دعوت 

می شود که ثبت نام کنند.
استاندار البرز گفت: از تمامی حوزه های انتخابیه بازدید 
می کنیم و روند ثبت نام و به طور کل اجرای انتخابات 

را زیر ذره بین داریم.
وی افزود: تمهیدات کامل برای برگزاری انتخاباتی امن، 
سالم و پرشور در البرز اندیشیده شده است و هیچ گونه 

مانعی برای انتخاباتی پرشور وجود ندارد.
شهبازی گفت: از حضور اصحاب رسانه و پوشش خبری 
و تلاش آنها برای ایجاد بسترهای شور و مشارکت مردم 

کمال قدردانی را داریم.
وی افزود: از فرمانداران انتظار می رود که زمینه لازم را 
برای حضور هر چه بیشتر خبرنگاران در این عرصه فراهم 

کنند.
استاندار البرز گفت: شهرداران و اعضای فعلی شوراهای 
اسلامی شهر باید توجه داشته باشند که از لحاظ قانونی 
اجازه بهره برداری از امکانات شهرداری و شورا را جهت 

تبلیغ کاندیدای خاصی را ندارند.
وی افزود: هئیت های اجرایی و نظارت بر انتخابات در 
البرز برای برگزاری انتخابات سال 1400 آمادگی کامل دارند 

و در این راستا تعامل لازم وجود دارد.

مدیرکل هواشناسی استان البرز گفت: با توجه به روند 
سریع افزایش دمای هوا و حجم بارش برف هشدار 

یخبندان و سقوط بهمن در استان البرز صادر شد.
آرش بهاروند احمدی در خصوص وضعیت هوای استان 
البرز اظهارکرد: طبق آخرین الگوی هواشناسی با توجه به 
روند سریع افزایش دما و حجم بارش برف در ارتفاعات و 
جاده های کوهستانی یخبندان، لغزندگی جاده  و سقوط 

بهمن مورد انتظار است.

جاده های  و  ارتفاعات  اثر  منطقه  اینکه  بیان  با  وی 
کوهستانی استان است، افزود: این مخاطرات تا پایان 
هفته ادامه دارد. مدیرکل هواشناسی استان البرز با بیان 
اینکه توصیه می شود کوهنوردان با توجه به شرایط 
جوی از هرگونه صعود به ارتفاعات و قلل البرز مرکزی 
خودداری کنند، بیان کرد: از توقف در دامنه کوه ها و 
گذر  در حین  و  کنند  اجتناب  جاده های کوهستانی 
خودروی خود را به زنجیر چرخ و وسایل گرمایشی مجهز 

کنند. بهاروند احمدی با توجه به جریانات شرق و جنوب 
شرقی در سطوح میانی در برخی ساعات با افزایش 
آلاینده ها روبرو هستیم، تصریح کرد: این موضوع سبب 
قرار گرفتن کیفیت هوا در سطح نا سالم برای گروه های 
از  می شود  توصیه  اینکه  بیان  با  وی  شود.  حساس 
انجام هر کاری که سبب افزایش آلودگی می شود باید 
خودداری شود، خاطرنشان کرد: منطقه اثر کلانشهرهای 

استان بوده و این وضعیت تا اواسط هفته ادامه دارد.

استفاده از امکانات شهرداری به نفع کاندیدایی خاص غیرقانونی است

هشدار یخبندان و سقوط بهمن در البرز 

»البرز« چه خبر؟

فرمانده انتظامی استان البرز گفت: ۹۷سارق و جاعل 
سابقه دار در قالب ۳۳باند توسط پلیس آگاهی استان 

البرز دستگیر شدند.
در  یکشنبه  از ظهر  پیش  عباسعلی محمدیان  سردار 
نیروی  اموال کشف شده  نمایشگاه  از  بازدید  حاشیه 
انتظامی که در محل پلیس آگاهی استان البرز صورت 
گرفت، اظهار کرد: ۹۷ سارق و جاعل سابقه دار در قالب 
۳۳ باند توسط پلیس آگاهی استان البرز دستگیر شدند.

وی با بیان اینکه به همین منظور ۶ مال خر توسط پلیس 
آگاهی استان دستگیر شده است، تصریح کرد: این باندها 
متهم به سرقت، جعل سند، اسیدپاشی، قتل و تجاوز 

هستند.
فرمانده انتظامی استان البرز با اشاره به اینکه پلیس 
آگاهی البرز نیز، در راستای امنیت مردم اقدامات مؤثری 
را انجام داده، بیان کرد: این اقدامات باعث احساس 
امنیت مردم شده همچنین هشدارهایی به مجرمین 

داده می شود.
باعث  سارقان  دستگیری  تأثیر  کرد:  خاطرنشان  وی 
کاهش وقوع جرایم در سطح استان البرز است که در 
خصوص جرایم خشن کاهش قابل توجهی در استان 

داشتیم.

جمع آوری بیش از ۷۰۰ نفر از معتادین متجاهر

به  خرد  جرایم  وقوع  اینکه  بیان  با  محمدیان  سردار 

معتادین متجاهر برمی گردد، گفت: تصمیماتی که در 
سطح استان گرفته شد، بیش از ۷۰۰ نفر از معتادین 
متجاهر جمع آوری شدند و کاهش جرایم خرد در استان 

البرز داشتیم.
وی با بیان اینکه مجموع اقدامات دستگاه قضائی و 
احکام صادره از سوی این دستگاه برای ما راهگشاست، 
اظهار کرد: از بدو حضورمان در استان قول دادیم اقدامات 
نیروی انتظامی البرز، علیه مجرمین بی امان و مداوم 

خواهد بود.
فرمانده انتظامی استان البرز با بیان اینکه از ابتدای سال 
نیروی  تهاجمی  اقدامات  مرحله  تاکنون سیزدهمین 
انتظامی استان البرز علیه مجرمین صورت گرفته است، 
بیان کرد: مجرمین آگاه هستند که در حین سرقت و تردد 
یا توسط مالباخته دستگیر می شوند و یا بر مبنای اشراف 
پلیس به آنها به راحتی بر اساس جرم اعلام شده آنها را 

دستگیر می کند.
وی تصریح کرد: از اظهارات شکات پلیس این توان را 
پیدا کرده که مجرمین را شناسایی کند و ۱۱ نفر سارق را 
هم زمان دستگیر کند که عده ای از این سارقان، سارقان 

در حرکت از استان های دیگر هستند.
سردار محمدیان با تأکید بر اینکه دستگیری سارقان 
هشداری به سارقان است که دست از اقدامات مجرمانه 
در  شدید  برخورد  هم  کرد:  خاطرنشان  بردارند،  خود 
انتظار  در  قضائی  دستگاه  توسط  قانون  چهارچوب 

مجرمین است و هم توانمندی پلیس باعث به دام 
افتادن سارقان می شود.

وی در خصوص چهارشنبه آخر سال متذکر شد: کسانی 
که باعث ایجاد مزاحمت یا اقدام منتج به آتش سوزی 
و سلب آسایش مردم می شوند با دستور قضائی وسیله 
پایان تعطیلات  تا  آنها توقیف و فرد متخلف  نقلیه 

دستگیر خواهد شد.

سردار »عباسعلی محمدیان«:

۳۳ باند سرقت و جعل در استان البرز منهدم شد
کشف ۹۹ دستگاه استخراج 

ارز دیجیتال در رشت
   

دستگاه   ۹۹ کشف  به  اشاره  با  گیلان  انتظامی  فرمانده 
استخراج ارز دیجیتال به ارزش ۱۱ میلیارد ریال در شهرستان 

رشت، گفت: متهم ۴۱ ساله دستگیر شد.
با بیان اینکه گسترش قاچاق کالا،  سردار عزیزالله ملکی 
اثرات سو و منفی بر تولید داخلی دارد و امنیت اقتصادی 
جامعه را برهم می زند، اظهار کرد: مبارزه با قاچاق کالا یکی 
از اهداف پلیس در راستای تأمین امنیت پایدار در جامعه 

است.
وی در ادامه گفت: در پی دریافت خبری مبنی بر وجود 
دستگاه های استخراج ارز دیجیتال غیرمجاز داخل یکی از 
شرکت های خصوصی در شهرستان رشت، بررسی موضوع به 

صورت ویژه در دستور کار پلیس قرار گرفت.
مأموران  اینکه  بیان  با  گیلان  استان  انتظامی  فرمانده 
اداره نظارت بر اماکن عمومی با اقدامات صورت گرفته 
استخراج  دستگاه های  دپوی  محل  اطلاعاتی،  اشراف  و 
ارز دیجیتال را شناسایی و با هماهنگی قضائی به این 
مکان اعزام شدند، افزود: در بازرسی از محل مورد نظر، ۹۹ 
دستگاه استخراج ارز دیجیتال و ۴۸ دستگاه منبع تغذیه 

)پاور( قاچاق کشف شد.
وی با اشاره به دستگیری یک متهم ۴۱ ساله در این رابطه و 
معرفی وی به مرجع قضائی، تصریح کرد: کارشناسان ارزش 

دستگاه های کشف شده را ۱۱ میلیارد ریال برآورد کردند.
سردار ملکی تأکید کرد: مبارزه با احتکار و قاچاق کالا از 
با  پلیس  و  است  انتظامی  نیروی  اصلی  اولویت های 
قاطعیت با هرگونه قانون شکنی و اخلال در بازار برخورد 

می کند.
و  قاچاق  از  اطلاع  در صورت  از شهروندان خواست،  وی 
احتکار کالا یا هرگونه فعالیت مخل نظام اقتصادی، مراتب 

را از طریق سامانه ۱۱۰ به پلیس اعلام کنند.

تا پایان سال جاری انجام می شود؛

آبگیری سد نهب پس از
 ۱۰ سال انتظار

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین از افتتاح 
سد نهب و آبگیری آن تا پایان سال جاری خبر داد.

در  که  آب  تخصیص  کمیته  جلسه  در  در  فرخزاد  علی 
یکی  نهب  کرد: سد  اظهار  برگزار شد  قزوین  استانداری 
از پروژه های مهم استان قزوین بود که از سال ۸۸ تا به 

امروز نیمه تمام باقی مانده بود.
وی با بیان اینکه این سد امروز تکمیل شده است عنوان 
رئیس  با حضور  اسفندماه،  این سد سه شنبه- ۲۶  کرد: 

جمهور به صورت ویدئو کنفرانس، آب گیری می شود.
هم  پروژه  این  تکمیل  برای  اینکه  به  اشاره  با  فرخ زاد 
بیش از ۴۵۰میلیارد تومان هزینه شده است بیان کرد: در 
سال جاری سد نهب در منطقه تاکستان با ۱۲۰میلی متر 
مکعب حجم مخزن، اعتبارات قابل توجهی کسب کرد که 

در نهایت منجر به اتمام آن شد.
معاون عمرانی استاندار تصریح کرد: کنترل سیلاب هایی 
آب  تنظیم  می شد،  خسارت  به  منجر  ساله  هر  که 
کشاورزی و بهبود اراضی کشاورزی پایین دستی از جمله 

مزایای آبگیری این سد محسوب می شود.
وی بیان کرد: همچنین بهبود وضعیت اقتصادی و آب 
و هوایی منطقه یکی از مهم ترین دستاوردهای آب گیری 

سد نهب است.
به  آب  پروژه  این  افتتاح  با  شد:  یادآور  پایان  در  وی 
صورت مدرن و مکانیزه به دست کشاورزان خواهد رسید 
و بخشی از مشکلات کشاورزان در حوزه آب این منطقه 

رفع خواهد شد.

کوتاه از استان ها
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »طاهره صفارزاده«
 - شاعر، نویسنده، پژوهشگر و مترجم فقید - را گرامی می دارد

معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت محیط زیست نیز در ارتباط ویدئو کنفرانسی با 
این جشنواره بیان کرد: اگر بر بحران زیست محیطی برای آیندگان در صورت بی توجهی به محیط زیست 

توجه نداشته باشیم به طور حتم آیندگان محیط زیست را تنها در عکس و فیلم می بینند.

نیروگاه  مشکل  رفع  کشور،  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
مسئولان  بیشتر  اهتمام  نیازمند  را  ساری  سوزی  زباله 
دستگاه  های اجرایی ذیربط دانست و گفت: بی شک از تمام 
ظرفیت ها و امکانات برای تحقق این مهم به شکل مطلوب 

استفاده می شود.
حجت الاسلام  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
والمسلمین حسن درویشیان روز گذشته در جریان بازدید از 
نیروگاه زباله سوز ساری بر لزوم فراهم کردن زیرساخت های 
مورد نیاز برای تکمیل و بهره برداری این نیروگاه تاکید کرد و 
افزود: بحث دفن و دفع بهداشتی زباله در استان های شمالی 
کشور از جمله در مازندران از مباحث مهم در حفظ محیط 

زیست است و باید به این مهم توجه اساسی شود.
وی ظرفیت نیروگاه زباله سوزی ساری را بسیار مطلوب ارزیابی 
کرد و اظهار داشت: در شرایطی که پیمانکار و سرمایه گذاری 
این  راه اندازی  برای  کوششی  و  تلاش  هیچ  از  طرح  این 
نیروگاه دریغ نمی کنند، مسئولان نیز باید با رفع موانع موجود 
و تسهیل گری، زمینه تکمیل این طرح بزرگ صنعتی را در 

مازندران فراهم کنند.
وی با بیان اینکه نیروگاه زباله سوز ساری ظرفیت این را دارد 
که از دیگر زباله های شهرهای همجوار نیز استفاده کند و با 
بازیافت آن علاوه بر حفظ محیط زیست به تولید صنعت برق 
کشور نیز کمک زیادی کند، توضیح داد : برای رفع مشکل این 
نیروگاه، سازمان بازرسی کل کشور به طور جدی ورود پیدا 
کرد و راهکاره های اساسی نیز برای رفع مشکلات فراروی این 
واحد تولیدی ارایه شده است که امیدوارم با همراهی و کمک 
دیگر مسئولان دستگاههای اجرایی ذیربط، موانع پیش رو در 

کمترین زمان رفع شود.
رییس سازمان بازرسی کل کشور گفت: پیمانکار این زحر قول 
داد که پس از تکمیل بنای نیروگاه زباله سوز ساری، نسبت به 
نصب تجهیزات مورد نیاز اقدام تا این طرح ظرف ۶ ماه آینده 

تکمیل و بهره برداری شود.
حجت الاسلام والمسلمین درویشان با اشاره به اینکه نیروگاه 
زباله سوز ساری بنا به اظهارات پیمانکار و سرمایه گذار هم اکنون 
۶۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و ۸۵ درصد تجهیزات مورد 
نیاز آن نیز خریداری شده است، افزود: رفع مشکل حقوقی این 
نیروگاه باید در اولویت کاری مسئولان باشد و سازمان بازرسی 

نیز آماده هرگونه همکاری در این زمینه است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی مازندران نیز پیش تر 
گفته بود که دولت امسال در مجموع یکهزار و ۶۴۰ میلیارد 
ریال اعتبار برای تکمیل نیروگاه زباله سوز ساری اختصاص 
داده است و این طرح برای تکمیل و بهره برداری مشکل 

بودجه ای ندارد.
مفید غلامی راد افزود: ۶۰۰ میلیارد ریال از این مبلغ امسال 
از محل تبصره ۱۹ قانون بودجه برای تکمیل این نیروگاه 

اختصاص یافته است.

تبصره ۱۹ قانون بوجه به دولت اجازه می دهد دستگاه های 
اجرایی را مکلف کند تا از محل منابع بودجه کل کشور و 
اجرای طرح  جدید،  برای  را  تمهیدات لازم  دارایی های خود 
نیمه تمام و آماده  بهره برداری و در حال بهره برداری از طریق انعقاد 
قرارداد واگذاری و یا مشارکت با بخش های خصوصی، تعاونی 
و شهرداری ها و دهیاری ها با اولویت بخش های خصوصی و 
تعاونی فراهم کنند. بر همین اساس هم دستگاه های اجرایی 
اجازه دارند تا ۱۰ درصد از اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای 
خود را در قالب یارانه سود، وجوه اداره شده و یا کمک بلاعوض 

برای این طرح ها اختصاص دهند.

اختصاص کمک ۵۰۰ میلیارد ریالی دولت در سال جاری

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی مازندران گفت که ۵۰۰ 
میلیارد ریال هم امسال از محل سفر رییس سازمان برنامه و 
بودجه و معاون رییس جمهوری به مازندران به نیروگه زباله 

سوز ساری اختصاص یافت.
غلامی راد افزود: ۵۴۰ میلیارد ریال بقیه اعتباری که سال 
جاری به نیروگاه زباله سوز ساری اختصاص یافته از سایر 
کانال های قانونی مانند کمک دولت برای حل معضل پسماند 

استان های شمالی تامین شده است.
وی افزود: دولت با تمام تنگناهای مالی ، اعتبار مورد نیاز 
برای تکمیل نیروگاه زباله سوز ساری را به طور کامل تامین 
کرده است و اکنون شهرداری و سازمان پسماند مازندران باید 
به تعهدشان برای تکمیل طرح عمل کنند تا نیروگاه بموقع به 

بهره برداری برسد.
غلامی راد گفت: با وجود این که دولت از لحاظ قانونی وظیفه 
ای برای تامین اعتبارات مورد نیاز برای ساخت نیروگاه زباله 
سوز و بویژه کمک به شهرداری ها ندارد، اعتبار خوبی در ۲ سال 

گذشته برای این امر به استان مازندران اختصاص داده شد.
دکتر محمدباقر نوبخت مرداد امسال به مازندران سفر کرد و 
پس از بازدید از نیروگاه زباله سوز ساری ، برای تامین اعتبارات 
مورد نیاز آن به شرط تکمیل و بهره برداری تا پیش از پایان 
عمر دولت دوازدهم اعلام آمادگی کرد. دولت طی ۲ سال اخیر 
برای حوزه پسماند مازندران بیش از سه هزار میلیارد ریال اعتبار 

اختصاص داد.
ساخت نیروگاه زباله سوز ساری به عنوان مهم ترین پروژه 
وجود  ولی  مازندران سال ۸۸ شروع شد،  زیست محیطی 
اختلاف نظر در انتخاب محل، نگرانی های زیست محیطی 
و تامین نشدن بودجه مورد نیاز سبب شد تا در مرحله کلنگ 

زنی باقی بماند.
روند ساخت این نیروگاه طی ۲ سال اخیر با پیگیری های 
امسال  تابستان  بار  آخرین  و  استانی شدت گرفت  فشرده 
معاون رییس جمهوری و رییس سازمان برنامه و بودجه برای 
اطمینان از تکمیل و بهره برداری بموقع از این پروژه بازدید کرد 

و اعتبارات درخواستی مورد نیاز را هم تخصیص داد.

محیط زیست

رفع مشکل نیروگاه زباله سوز ساری نیازمند 
اهتمام بیشتر مسئولان است

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست با صدور پیامی به دومین جشنواره عکس و فیلم 
محیط زیست استان همدان گفت: ۲۰ هزار میلیارد تومان 
اعتبار در این دولت برای حراست از تالاب ها اختصاص 
یافت و حق آبه تالاب ها نیز در این دولت به رسمیت 

شناخته شد.
»عیسی کلانتری« روز گذشته در این پیام که در جشنواره 
به میزبانی همدان قرائت شد، اظهار داشت: اقدامات دولت 
تدبیر و امید در راستای حفظ و احیای تالاب های کشور 
با وجود تحریم، در دوران ۵۰ ساله کنوانسیون رامسر بی 

نظیر بوده است.
وی بیان کرد: تالاب ها از غنی ترین اکوسیستم های کره 
زمین هستند و ارزش اکولوژیک آن ها ۱۰ برابر جنگل ها و 
۲۰ برابر زمین های زراعی است و برای حفظ تالاب ها که 
دارای ارزش منطقه ای، ملی و جهانی هستند باید جهانی 

فکر و منطقه ای عمل کرد.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست اضافه کرد: رویدادهای 
فرهنگی مرتبط با تالاب ها از جمله جشنواره، نمایشگاه ها و 
همایش در سطوح منطقه ای سهم کوچک اما تاثیرگذاری 
در معرفی کارکردهای این زیستگاه های ارزشمند به جوامع 
محلی، متخصصان و مسئولان امر داشته است که در حفظ 

و احیای این گهواره های تنوع زیستی موثر است.
کلانتری ادامه داد: از آنجایی که بی توجهی به توسعه 
پایدار در سده های اخیر و مصرف بیش از اندازه آب و 
توسعه نامتوازن، تالاب ها را در کشور با شرایط شکننده 
ای مواجه کرده است، هرگونه تلاش در راستای شناساندن 
اهمیت تالاب ها می تواند گام تاثیر گذاری برای تحقق ارائه 
خدمات زیست محیطی، اقتصادی و اجتماعی تالاب ها و 

نیز کارکرد تالاب در زمینه کاهش تغییرات اقلیمی باشد.
وی بیان کرد: برگزاری دومین جشنواره عکس و فیلم محیط 
زیست استان همدان با محوریت تالاب ها نیز از این دست 
رویداد هاست که در سطوح منطقه ای و استانی سهمی 
در معرفی، احیا و حفاظت از تالاب ها و زیستگاه های آبی 

این استان دارد.
کلانتری ادامه داد: حفاظت از تالاب ها به منزله حفاظت 
از ایمنی و رفاه جامعه است و اقدامات متعددی که در 
زمینه حفظ و احیای تالاب ها در سالهای اخیر صورت 
گرفته است، کارکردهای ۱۳ گانه تالاب ها در کشور را 

محقق کرده است.
معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت 
محیط زیست نیز در ارتباط ویدئو کنفرانسی با این جشنواره 

بیان کرد: اگر بر بحران زیست محیطی برای آیندگان در 
صورت بی توجهی به محیط زیست توجه نداشته باشیم 
به طور حتم آیندگان محیط زیست را تنها در عکس و فیلم 

می بینند.
»ژیلا مهدی آقایی« افزود: راهبرد علمی و مترقی ۸۰ میلیون 
در  که  کلانتری مطرح شد  عیسی  از سوی  بان  محیط 
راستای ایفای نقش مسوولیت همگانی در حفظ محیط 

زیست کشور است.
وی اضافه کرد: بهره مندی از ظرفیت هنر و رسانه یکی از 
مسیرهایی است که برای ارتقای آگاهی های عمومی مردم 

و ایجاد حساسیت نسبت به محیط زیست باید دنبال کرد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان همدان نیز در این 
نشست عنوان کرد: این جشنواره از ۲۲ بهمن مصادف با 
سالروز پیروزی انقلاب شروع شد و ۲۷۰ اثر در پنج محور 
عکس، فیلم، عکس موبایلی، فیلم موبایلی و فیلم حرفه 

ای دریافت شد.
در  جشنواره  این  افزود:  بسطامی«  نژاد  جعفر  »محسن 
راستای فرهنگسازی، آموزش و شناسایی اکوسیستم های 
ارزشمند و موثر در حوزه سلامت محیط، طبیعت گردی و 

اقتصاد جوامع محلی تاثیرگذار است.
وی تاکید کرد: هدف اصلی از برگزاری این جشنواره، تحقق 
شعار ۸۰  میلیون محیط بان است تا بتوان همه اقشار 
جامعه را حامی حفاظت از محیط زیست و منابع ملی کرد.

مدیرکل دفتر امور اجتماعی استانداری همدان نیز بیان کرد: 
سازمان ملل کشورهایی را که منابع طبیعی و محیط زیست 

را حفظ کردند جزو کشورهای توسعه مدار می داند.
با حفظ محیط  افزود: توسعه پایدار  نادری فر«  »مهرداد 
زیست مترادف شده است به گونه ای که در شاخص ارزیابی 

توسعه کشورها، محیط زیست در اولویت قرار دارد.
وی ادامه داد: در حال حاضر اهمیت توجه به محیط زیست 
بیش از هر زمان دیگری مشروط و ملموس است و همه 

درباره محیط زیست مسئول هستند.
مدیرکل دفتر امور اجتماعی استانداری همدان با تاکید 
بر ضرورت حفظ محیط زیست برای آیندگان افزود: حفظ 
تالاب ها علاوه بر اینکه برای جانوران و پرندگان اهمیت دارد 

یک ارتباط فرهنگی هم بین افراد ایجاد می کند.
وی یکی از راههای حفظ تالاب ها را برگزاری جشنواره 
عکس و فیلم دانست و گفت: از این طریق ضمن معرفی 

تالاب ها، تهدید ها و زیبایی های آن منعکس می شود.
های  بخش  در  جشنواره  برگزیدگان  آیین  این  پایان  در 

مختلف تجلیل شدند.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

چه هزینه ای صرف حراست از تالاب ها خواهد شد؟

گزارش

غلامی راد گفت: با وجود این که دولت از لحاظ قانونی وظیفه ای برای تامین اعتبارات مورد نیاز برای 
ساخت نیروگاه زباله سوز و بویژه کمک به شهرداری ها ندارد، اعتبار خوبی در ۲ سال گذشته برای این امر 

به استان مازندران اختصاص داده شد.
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم جاز آزاد از سوی تپه سرسبز From the Green Hill اثری از آهنگساز و نوازنده 
برجسته لهستانی، توماش استانکو Tomasz Sta-ko است. او در سال ۱۹۴۲ متولد 
شد و فعالیت در عرصه موسیقی را با تاسیس گروه Jazz Darings آغاز کرد. این 
هنرمند مطرح در طول دوران طولانی فعالیت خود، نقش بی بدیلی در رشد و گسترش 
موسیقی Free Jazz در لهستان و اروپا داشت و از شهرتی جهانی برخوردار بود. آلبوم 
از سوی تپه سرسبز یکی از آثار درخشان این هنرمند است. او در این آلبوم موسیقی 
بی کلام به خوبی نگاه دقیق و ریزبین خود که در آن ریزترین جزئیات نیز مورد توجه 
است، به معرض نمایش گذارده است. او در این آلبوم با هنرمندانی از کشورهای 
مختلف همکاری کرده است. جان سورمن John Surman )نوازنده ساکسیفون باریتون 
و کلارینت بیس انگلیسی(، دینو سالو Dino Saluzzi )نوازنده باندونئون آرژانتینی(، 
میشل ماکارسکی Michelle Makarski )نوازنده ویولن آمریکایی(، آندرس یورمین 
Anders Jormin )نوازنده بیس سوئدی( و یون کریستنسن Jon Christensen )نوازنده 
درامز نروژی( با این هنرمند لهستانی همکاری داشته اند. ترکیب این هنرمندان توانمند 
 From the برجسته جهانی با قدرت رهبری، آهنگسازی و نوازندگی توماش استانکو
Green Hill را به اثری جذاب بدل کرده است. این آلبوم اثری روح نواز و دلنشین است 
که مخاطب را به خوبی حسی که قرار است نام آلبوم به شنونده منتقل کند را در خود 

دارد و می توان مدت های طولانی را با شنیدن آن در آرامش سپری کرد.

From the Green Hill
::     توماش استانکو   ::  

خلاصه داستان: فیلم آرتمیس فاول بر اساس رمان آرتمیس فاول نوشته اوئن کالفر 
نویسنده ایرلندی است. که روایت داستان پسر بچه دوازده ساله ای به اسم آرتمیس 
فاول را می کند که به روش های مختلف با دنیای پریان و اجنه ارتباط بر قرار می کند 

و در تلاش است تا از آنها منافعی دریافت کند.
نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli - جیمز براردینِلی، آمده است: چه 
چیزی در داستان های فانتزی وجود دارد که باعث می شود آن ها به سختی به پرده ی 
نقره ای منتقل شده و تبدیل به آثار سینمایی بدی شوند؟ این کار غیرممکن نیست - 
سری » هری پاتر« نوشته ی جی.کی رولینگ و سری »ارباب حلقه ها« نوشته ی »جی  
آر آر تالکین« و ساخته ی » پیتر جکسون« نمونه هایی اند که نشان می دهند انجام 
این کار ممکن است. اگرچه اما در اکثریت غالب دفعات، نتیجه چیزی شل و ول و 
بدون سر و ته همچون » آرتمیس فول « )Artemis Fowl(، ساخته ی » کنت برانا« 
است؛ چندین صحنه ی جالب و به یاد ماندنی در میانه ی اقیانوسی از شخصیت های 
ناقص و ناکامل، عناصر داستانی تکمیل نشده و مشکل دار و دنیایی که درست ساخته 
نشده است. اگرچه که مشکل در وهله ی اول مرتبط با سختی هایی است که در 
خلاصه کردن یک حماسه ی بزرگ به یک فیلم نسبتا کوتاه است)در قیاس با یک 
اثر ادبی(، نبود ظرافت باعث شده تا » آرتمیس فول « تبدیل به شکستی بشود که 

هیچکس انتظارش را نداشت و...

Artemis Fowl - آرتمیس فاول
::   کنت برانا   ::

کتاب همه چیز بودن، نوشته امیلی واپنیک، راهنمایی است برای آنان که هنوز 
نمی دانند می خواهند چه کاره شوند.  کتاب همه  چیز بودن برای کسانی است 
که نمی خواهند فقط به یک موضوع بپردازند و از دیگر علایق شان دست بکشند. 
شاید بهتر است بگوییم این کتاب برای آدم های کنجکاو است؛ برای کسانی که با 
یادگیری چیزهای جدید و آفرینش و دگرگونیِ هویت، اشتیاق را تجربه می کنند. 
شما مجبور نیستید یک چیز را انتخاب کنید! این همان راز بزرگی است که 
هیچ  کس به شما نمی گوید. این کتاب به شما نشان می دهد که به  چه روش هایی 
می توانید شغلی بسازید که نه تنها پایدار و نتیجه بخش باشد، بلکه به شما اجازه دهد 
تا آنجا که دل تان می خواهد کشف و جست وجو کنید یا به عبارتی، چطور همه چیز 
باشید.  این کتاب به شما چهار الگوی کاری با چهار رویکرد متفاوت معرفی می کند 
و کمک می کند موانع دست وپاگیر رسیدن به اهداف شغلی خود را پیدا و برطرف 
کنید.  بخشی از کتاب همه چیز بودن سؤال اینجاست که حرفهٔ ایدئال برای فرد 
چندپتانسیلی کدام است؟ آیا باید معمار شویم، چون که استفاده از هر دو نیم کرهٔ 
مغز را ممکن می کند و هنر و علم را در هم می آمیزد؟ آیا چون مدیریت پروژه به 
ما اجازهٔ تمرکز همزمان بر چند موضوع را می دهد، انتخابی درست برای ما به شمار 
می رود؟ یا بهتر است به طور کلی اشتغال به شکل متعارف را کنار بگذاریم و به قصد 

بیشینه کردن آزادی و انعطاف پذیری، کارفرمای خودمان باشیم؟ 

همه چیز بودن-  امیلی واپنیک
::  ترجمه: سعید دانشمندی   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مرتضی ممیز«فرهنگی
 - طراح گرافیک، تصویرگر و استاد فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تأکید بر توسعه و تقویت 
در حوزه مصرف  کاربردی  و  پژوهشی  مطالاعات علمی، 
کالاهای فرهنگی گفت: تاکید مقام معظم رهبری همواره بر 

تولید و مصرف کالاهای ایرانی است.
آیین  به گزارش »دنیای هوادار«، سیدعباس صالحی در 
استقلال،  افزود:  فیروزه  پایانی ششمین جشنواره جایزه 
اشتغال و درآمد ملی کشور وابسته به این است که چه 

مقدار تولید داخلی داریم.
کالای ایرانی کالایی است که با روح ایرانی تولید می شود. 
ترکیب سازی  از جمله  ویژگی هایی  دارای  ایرانی  روح 
در خاک،  ریشه  مادیت،  ترکیب  ایرانی  در کالای  است. 
معنویت و عروج به آسمان را داریم. ترکیبی از ظرافت 
و صلابت، ترکیبی از هنر و صنعت، ترکیبی از نوآوری و 

سنت است.
و  دوگانه ها  افزود:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 

چندگانه هایی که ترکیب می شوند و کالایی با روح ایرانی 
می سازند که می توان کالایی را ساخت که رنگ و بوی 

ایرانی را داشته باشد.
کالاهای فرهنگ ایرانی هم داریم. کالاهای فرهنگ ایرانی 
علاوه بر اینکه با روح ایرانی هم ساز است، کالایی است 
که تأثیراتش سطحی نیست و به عمق جان نفوذ می کند. 
عروسک کودکی از خاطرات فراموش نمی شود. ترانه لالایی 
مادر و همنوازان دوره کودکی هم اینچنین است و کالایی 

است که تأثیرات ماندگار دارد.
وی در این مراسم گفت: ویژگی دیگر کالای فرهنگی ایرانی 
این است که ریشه در خاک فرهنگ کهن ایران، اقوام ایرانی 
و آنچه به عنوان طبیعت زیبای ایران ارتزاق و بهره می جوید 

طعم شیرین و بارزی دارد.
قدر  و  می توان شأن  نگاه ها  این  با  کرد:  تأکید  صالحی 
کسانی را شناخت که در حوزه کالاهای فرهنگی ایران تلاش 

می کنند. در سال جهش تولید هم کسانی که در اقلیم ایران 
تولید می کنند ارجمند هستند.

همچنین کسانی که کالاهای ایرانی را با روح ایرانی تولید 
می کنند جایگاه والایی دارند و جشنواره فیروزه هم با این 

نگاه پدید آمد که به این موارد توجه کند.
با ورود به هفتمین دوره این جشنواره، کارهای بسیاری بر 
دوش دبیرخانه و همه همراهانی است که با این حرکت 
همنوایی داشته اند. مطالعات علمی، پژوهشی و کاربردی 
این حوزه نیازمند تقویت و توسعه است. همچنین توجه به 
بازاریابی، خلاقیت، آموزش و یادگیری و انتقال مهارت های 
تجربی و سرمایه گذاری ها و حمایت های قانونی در این 

حوزه دارای اهمیت است.
وی ادامه داد: هدف جشنواره فیروزه این است که توجهی را 
در یک شکل شبکه ای و تجمیعی به حوزه کالاهای فرهنگی 

داشته باشد.

دبیر شورای صنفی نمایش نام سه فیلم اکران نوروزی ۱۴۰۰ 
را اعلام کرد.

صنفی  شورای  مصوبات  آخرین  درباره  شایسته  مرتضی 
نمایش، اظهار کرد: طبق تصمیمی که همه اعضای این 
شورا گرفتند مقرر شد فیلم های اکران نوروزی از سه فیلم به 

پنج فیلم افزایش پیدا کند.
وی ادامه داد: بنابراین ترکیب سه فیلم اکران نوروز خون شد 
ساخته مسعود کیمیایی، لاله ساخته اسدالله نیک نژاد و تک 

خال از ۲۷ اسفندماه روی پرده بروند.
سعید آقاخانی، سیامک انصاری، لیلا زارع، نسرین مقانلو، 

هومن برق نورد، سیامک صفری، اکبر معززی، مریم عباس 
زاده بازیگران فیلم سینمایی خون شد هستند. 

در خلاصه داستان این فیلم آمده است: داستان خون شد به 
مثابه خانه ای قدیمی است که همه چراغ هایش خاموش 
بوده و هیچکس نیز در اتاق هایش ساکن نیست. در این 
میان یکی از ساکنین این خانه می آید و همه چراغ ها را 

روشن می کند.
فیلم سینمایی لاله با بازی نیکی کریمی، همایون ارشادی، 
میترا حجار، لیلا اوتادی، سارا امیری، ماه چهره خلیلی، 
طالب  نادر  حیدری،  بهرام  حاجیان،  آزیتا  رهبر،  ژوبین 

قریبیان، محمد  نوذری، محمد صادقی، سام  ایرج  زاده، 
متوسلانی، الیزابت امینی، پیام اینالویی، رضا مهرابی زاده، 
سنان توزکو، نیکولاس گولک، ایلیا کیوان درباره زندگی 

واقعی لاله صدیق، قهرمان اتومبیل رانی ایران است.
دبیر شورای صنفی نمایش همچنین گفت: نام دو فیلم 

دیگر ترکیب اکران نوروزی سینماها فردا اعلام می شود.
شایسته درباره قیمت بلیت سینماها نیز خاطرنشان کرد: 
قیمت بلیت باید از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اعلام شود ولی طبق تصمیم شورا سقف قیمت بلیت  مبلغ 

۳۰هزارتومان خواهد بود.

»وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی« مطرح کرد:

مطالعات در حوزه کالاهای فرهنگی نیازمند تقویت و توسعه

کوتاه از فرهنگ

سینمای ایران

جهان سینما

فیلمبرداری »بتمن« تمام شد
فیلمبرداری فیلم »بتمن« به کارگردانی 
مت ریوز به پایان رسید.در حالی که 
خبرهایی مبنی بر اتمام فیلمبرداری 
»بتمن« به گوش می رسید مت ریوز 
کارگردان فیلم در توییتر به صورت رسمی 

این خبر را اعلام کرد.

نامزدهای تمشک طلایی معرفی شدند؛
رابرت داونی جونیور از بدترین ها

در میان نامزدهای چهل و یکمین دوره جوایز 
یونیورسال  از  »دولیتل«  طلایی  تمشک 
رابرت داونی جونیور در ۶ بخش  بازی  با 
نامزد شد که شامل بدترین فیلم، بدترین 

کارگردانی، بدترین بازیگر مرد، بدترین فیلمنامه، 
بدترین بازسازی و بدترین ترکیب گروه بازیگران است.

»آواتار« جایگاهش را پس گرفت
مجدد  اکران  با  »آواتار«  سینمایی  فیلم 
عنوان  شد  موفق  چین  سینماهای  در 
پرفروش ترین فیلم تاریخ را که پیش از 
این به فیلم »انتقام جویان« واگذار کرده 

بود، مجدد از آن خود کند.

وایولا دیویس بار دیگر تجلیل می شود
از وایولا دیویس برای  با اهدای جایزه نماد 

دستاوردهایش در بازیگری تجلیل می شود. 
جایزه  اسکار  برنده  بازیگر  دیویس  وایولا 
آیکون را از انجمن منتقدان فیلم آفریقایی 
می کند.  دریافت   )AAFCA( آمریکایی 

دوازدهمین دوره برگزاری این مراسم ۷ آوریل 
برگزار می شود.

۳ فیلم اکران نوروز ۱۴۰۰ مشخص شدند
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »بهرام گوهر رو« 

- پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

با پیگیری های فعالان خستگی ناپذیر کارگروه و 
نماینده های شهرک سیمرغ و تشکیل جلسات 
متعدد سرانجام به همت جناب سرهنگ شیری 
مدیر عامل شرکت تعاونی هوانیروز و همکاری 
شورای اسلامی و شهردار خورزوق از روز گذشته 
۲۴ اسفند ماه با حضور و نظارت مستمر و تلاش 
هوانیروز  تعاونی  شرکت  مدیرعامل  کوشش  و 
و معاونت عمرانی شهرداری خورزوق عملیات 

آسفالت معابر عمومی شهرک سیمرغ آغاز شد.
لازم به ذکر است که کلیه عملیات زیرسازی و 
جدول گذاری  برخی از خیابان ها و کوچه های 
شرقی خیابان علامه امینی که ۶۰ متر طول دارند 
و نیاز به جدول گذاری و آبرو داشتند با هزینه 
شرکت تعاونی هوانیروز آماده برای اجرای پروژه 

آسفالت گردید.
شهرک سیمرغ که در ۵ کیلومتری  اصفهان و 
با وجود  و  واقع شده  برخوار  در دل شهرستان 
واگذاری بخش اعظمی از زمین های شهرک از 
سوی شرکت تعاونی هوانیروز به شورا و شهرداری 
خورزوق و دریافت عوارض نوسازی و درآمدهای 

میلیاردی برای شورا و شهرداری خورزوق قریب 
به ۳۰سال اهالی شهرک سیمرغ مورد بی مهری 
رنج  و  ستمدیده  مردم  و  شده  واقع  مسئولان 
کشیده این شهرک در طول سالیان گذشته با 

مشکلات زیادی مواجه بوده اند!
و  فعالان  پی  در  پی  جلسه  سه  درپی  بالاخره 
)از ساعت  مردم شهرک سیمرغ  های  نماینده 
۱۷ تا ۲۲ روز دوشنبه ۱۸ اسفند ماه( با مقامات 
و مسئولان شورای اسلامی، شهرداری و شرکت 
تعاونی هوانیروز و بحث و گفت و گوهای فراوان 
تعاونی  شرکت  بین  تعامل  و  تفاهم  ایجاد  و 
هوانیروز و شورا، انتظار ها به پایان رسید و پس 
از ساماندهی حمل و نقل عمومی با واگذاری دو 
دستگاه اتوبوس از سوی شرکت تعاونی هوانیروز 
سازی  آماده  از  پس  گردید  مقرر  شهرداری  و 
کارهای زیر سازی، آسفالت معابر عمومی فاز اول 
شهرک با هزینه ای بالغ بر ۳ و نیم میلیارد تومان 

قبل از اتمام  سال۱۳۹۹ اجرایی شود و آسفالت 
معابر عمومی  فاز ۲ و ۳ در سال ۱۴۰۰ به مورد اجرا 
در آید. مضاف بر اینکه شرکت تعاونی هوانیروز 
باتوجه به شکستی که در سردر ورودی شهرک 
حادث شده بود و احتمال ریزش و بروز حوادث 
ناگوار و جبران ناپذیری می رفت شرکت تعاونی 
 ۴۰۰ حدود  ای  هزینه  صرف  با  راساً  هوانیروز 
میلیون تومان پس از تخریب سردر قدیمی اقدام 
به ساخت سردر شکیل تر و مستحکم دیگری کرد.
 همچنین آقای احتشام زاده شهردار خورزوق در 
پایان این جلسه نیز  اعلام کرد در سال ۱۳۹۹ 
در حدود ۹ میلیارد تومان برای کارهای عمرانی 

شهرک سیمرغ هزینه کرده است.
باران های  بارش  به  با توجه  شایان ذکر است 
بهاری تا پیش از آسفالت معابر عمومی فاز ۲و۳ 
قرار شده است شهرداری نسبت به شن زیری این 

معابر نیز اقدام کند.

پخش تلویزیونی مسابقات والیبال زنان در رده 
امید هرچند محدود اما اتفاقی بزرگ بود که 
می تواند نویدبخش روزهای بهتری برای این 

رشته جذاب باشد.
ایسنا،  از  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
از چالش های اصلی  پخش تلویزیونی یکی 
ورزش زنان است که در آشنایی مردم، جذب 
اسپانسر و به طور کلی پیشرفت این بخش 
تأثیر زیادی دارد. در همین راستا زنان ورزشکار 
در رشته های مختلف بارها خواستار پخش 
رسانه ای مسابقات خود شده اند و معتقدند 
رقابت  با حجاب کامل در میدان  زمانی که 

حاضر می شوند.
به مرور بستر اینترنت و شبکه های مجازی 
فضایی را به زنان ورزشکار داد تا از آن جهت 
حد  تا  و  کنند  استفاده  خود  اخبار  انتشار 
امکان تصاویر و فیلم هایی از مسابقاتشان 
را به اشتراک بگذارند. علاوه بر این لایوهای 
اینستاگرامی به عنوان ابزاری کارآمد در این 
زمینه عمل کرد، حتی برخی رشته ها چون 
بسکتبال در سال ۱۳۹۹ توانستند مسابقات 

خود را به صورت زنده از طریق رسانه های 
مجازی  شبکه های  در  لایو  و  اینترنتی 
فدراسیون بسکتبال پخش کنند که در دیدار 
فینال مسابقات بین تیم های گروه بهمن و 
مهرام بیش از هزار نفر از طریق لایو شاهد 
رقابت زنان بسکتبالیست بودند اما همچنان 

معضل پخش تلویزیونی وجود دارد.
در این میان سهم برخی از رشته ها از رسانه 
و حتی پخش های اینترنتی نسبت به سایر 
رشته ها کم تر است. از جمله آن می توان به 
والیبال اشاره کرد که لیگ در سکوت و بدون 
انعکاس قابل توجه به پایان رسید. با اینکه این 
دوره از مسابقات نسبت به سال های گذشته 
کیفیت بهتری داشت اما عموم مردم در جریان 
آن قرار نگرفتند. در صورتی که این رشته با 
توجه به جذابیتی که دارد می تواند نظر بسیاری 
از مردم را به خود جلب و علاقمندان را تشویق 

به پیگیری کند.
به تازگی و در اتفاقی تاریخی فینال والیبال 
زنان تهران در رده سنی امید ۱۵ دقیقه از طریق 

شبکه ورزش و به صورت زنده پخش شد.

اثرگذاری تعامل و تفاهم در سایه همت و پیگیری؛

پس از سال ها، عملیات آسفالت معابر 
عمومی شهرک سیمرغ کلید خورد!

۱۵ دقیقه تاریخی برای والیبال زنان
ورزش  بانواننصف  جهان

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

اسناد مالکیت کاداستری ششدانگ یک قطعه زمین پلاک ۶۳۶۵ فرعی از ۱۵۷ اصلی 
مفروز مجزی شده از پلاک ۵۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در کرج به مساحت ۳۵۰ 
مترمربع بنام آقایان محمد حسین ملاجان نسبت به دو سهم مشاع از یازده سهم 
ششدانگ و چهار سهم مشاع از ۹۹ سهم ششدانگ و مرتضی ملاجان نسبت به دو 
سهم مشاع از یازده سهم ششدانگ و چهار سهم مشاع از یازده سهم ششدانگ و چهار 
سهم مشاع از ۹۹ سهم ششدانگ و چهار سهم از ۹۹ سهم ششدانگ و مهدی ملاجان 
نسبت به چهار سهم مشاع از ۹۹ سهم ششدانگ و خانم ناهید ملاجان نسبت به یک 
سهم مشاع از یازده سهم ششدانگ و دو سهم مشاع از ۹۹ سهم ششدانگ ثبت و 
صادر گردید. حالیه با عنایت به مراتب فوق آقای محمد حسین ملاجان و خانم ناهید 
ملاجان مالكين مشاعی برابر تقاضای وارده ۹۰۳۲۹۹۲ مورخ 99/6/31 و ۹۰۴۸۸۷۸ 
مورخ 99/9/23 درخواست افراز سهمی خودبه طرفیت دیگر مالکین مشاعی را به 
استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع نمودند که انجام آن برابر مقررات به نماینده 
ثبت محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاع 
نماینده ثبت گواهی نموده است که جریان ثبتی ملک معنونه خاتمه یافته و ثبت 
دفتر املاک شده و سند مالکیت معارض صادر نگردیده و موردثبت آقای مرتضی 
ملاجان برابر نامه شماره 931605 مورخ 93/7/22 دادورز اول اجرای احکام مدنی 
کرج در بازداشت میباشد که در خصوص مجوز افراز با شعبه مربوطه مکاتبه گردید 
که در نهایت شعبه ۱۱۶ دادگاه عمومی حقوقی مجتمع قضایی شعيد باهنر تهران 
طی نامه شماره 1399168013766985 مورخ 99/09/15 اعلام نموده علیرغم بازداشت 
سهم آقای مرتضی ملاجان افراز ملک به این مرجع ارتباطی ندارد لذا مطابق نامه 
به اطلاع  افراز پلاک فوق  شماره ۱۳۹۷۸۵۶۳۱۰۰۹۰۱۹۰۰۵ مورخه 99/09/25موضوع 
معاونت معماری و شهرسازی شهرداری مرکزی کرج رسانیده شدو بموجب نامه شماره 
67/3/126868مورخه 99/10/7 معاونت معماری و شهرسازی شهرداری مرکزی کرج 
با افراز پلاک فوق مخالفت نمود و پلاک فوق را غیر قابل افراز اعلام نمود. که در 
این رابطه صورت مجلس عدم قابلیت افراز به شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۰۹۰۲۲۲۹۴ مورخ 
99/11/04 تهیه و جهت ابلاغ از طریق شعبه اجراء ثبت اقدام شد که اجرا ء اعلام 
داشته که صورت مجلس عدم افراز به خواندگان به اسامی آقایان مهدی و مرتضی 
شهرت هردو ملاجان ابلاغ واقعی نشد، لذا در اجرای ماده ۱۸ آئین نامه اجرای اسناد 
رسمی مراتب جهت ابلاغ به خواندگان در روزنامه رسمی آگهی تا چنانچه نسبت به آن 
اعتراض دارند ظرف ده روز از تاریخ انتشار آگهی اقدام نمایند در غیر اینصورت این اداره 

برابر مقررات به وظیفه قانونی خود عمل می نماید.   99/831ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی عدم قابلیت افراز پلاک ۶۳۶۵ فرعی از ۱۵۷ اصلی

احتراما پیرو شماره ۴۷۵۸ مورخ 1399/4/3 اعلام میدارد خانم زهرا احمدی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که 
سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان واقع در طبقه سوم شمال غربی به مساحت 71/27 متر مربع قطعه ۹ تفکیکی به شماره ۴۵۰۴ فرعی از 
۱۶۷ اصلی مفروز از پلاک ۱۳۰۲ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۶۲۷۹۲۶ د ۹۴ مورد ثبت الکترونیک 
۱۳۹۵۲۰۳۳۱۰۱۱۰۳۲۶۶۹ بنام مشارالیه صادر شده و برابر سند رهنی شماره ۲۵۰۹۲ مورخ ۳/ ۱۲ / ۱۳۹۵ دفتر خانه ۵۱ کرج در رهن بانک مسکن قرار گرفته 
است به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف 
مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/829ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

بدینوسیله به ورثه آقای جواد کوه زاده بدهکار پرونده کلاسه فوق )آقای فرضعلی کوه زاده اصالتا از طرف خود ولايتا از سوی متین کوه زاده و خانم فرنگیس 
پالیزگر به نشانی متن سند : کرج چهارصد دستگاه خیابان قیام پلاک ۱۷۲( که برابر گزارش مامور ابلاغ ، ابلاغ واقعی به شما میسر نگردیده است به اطلاع 
میرساند که برابر سند ازدواج شماره ۱۲۵۶۶ مورخ 1377/6/20 بین جواد کوه زاده و خانم لیلا پالیزگر تعداد ۲۱۴ عدد سکه تمام بهار آزادی مسکوک بدهکار 
می باشید که بر اثر عدم پرداخت وجه ، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و بکلاسه فوق در این اجراء مطرح 
می باشد لذا طبق ماده 18/19 آئین نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است 
فقط یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این صورت بدون 

انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد. 99/830ف
مسئول واحد اجرای اسناد رسمی کرج - ایرانی بجندی- از طرف تقوی

آقای جعفر عباس فرد به وکالت از طرف مالک آقای مهدی سلمکی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین که در آن باغ با بنای احداثی ساخته شده است به مساحت ۳۲۹۵ متر مربع به 
شماره ۶۲۳۱ فرعی از ۲۲ اصلی مفروز از پلاک ۴۰۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۵۴۵۰ صفحه ۳۰۱جلد ۳۶ املاک به نام منصور خلج ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی ۲۰۵۴۵ مورخ 91/10/18 دفتر خانه ۶۴۱ 
تهران به متقاضی منتقل شده و به موجب سند رهنی شماره ۲۰۵۵۰ مورخ 91/10/28 دفتر خانه ۶۴۱ تهران در رهن شرکت تعاونی اعتبار صالحین می باشد که به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب 
به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 

ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/832/ف

عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۹۰۶۳۹۰

آگهی فقدان سند مالکیت
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عبدالرضا هردانیان« ورزشی

- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

NBA رکورد تاریخی وستبروک در
 NBA ستاره تیم بسکتبال  واشنگتن  ویزارد موفق شد رکورد تاریخی را در

ازخود به جای بگذارد. تیم واشنگتن ویزارد دربازی مقابل میلواکی 
باکس از کنفرانس شرق لیگ NBA، با نتیجه۱۱۹ - ۱۲۵ تن به 

شکست داد،اما راسل وستبروک پوسنت کارد این تیم موفق شد 
درانتهای این دیدار، رکورد تاریخی را از خود بر جای بگذارد.

پرتوآذر در مسابقات بین المللی ترکیه هشتم شد
هشتم  ترکیه  المللی  بین  مسابقه  دومین  در  ایران  رکابزن  دختر 

مسابقه  دومین  در  ایران  پوش  ملی  دختر  پرتوآذر-  شد.فرانک 
بین المللی دوچرخه سواری کوهستان ترکیه شرکت کرد. پرتوآذر 

در این مسابقه هشتم شد. او در مسابقه قبلی خود در رده 
چهاردهم ایستاد.

درخواست ایران برای میزبانی از مسابقات هاکی امیدهای آسیا
ایران میزبانی مسابقات هاکی پنج نفره چمنی و هاکی داخل سالن  

آسیا در رده سنی امید را خواستار شد. فدراسیون هاکی ایران برای 
برگزاری مسابقات هاکی پنج نفره چمنی و هاکی داخل سالن 

آسیا درخواست میزبانی کرده و شهر مورد نظر برگزاری میزبانی 
ارومیه است.

تساوی یاران برخورداری در لیگ هندبال قطر
تیم صدرنشین العربی که ملی پوش هندبال ایران را به خدمت دارد مقابل 

تیم الریان متوقف شد. تیم العربی که سعید برخورداری دروازه بان تیم 
ملی هندبال را به خدمت دارد در هفته ششم لیگ قطر مقابل تیم 

الریان با نتیجه 25 بر 25 متوقف شد. البته تیم العربی همچنان 
صدرنشین لیگ است.

جنگ بزرگان کشتی اروپا برای سهمیه المپیک در بوداپست
چهره های عنوان دار جهان و المپیک برای کسب سهمیه المپیک توکیو در 

رقابت های گزینشی قاره اروپا به میدان می روند. رقابت های گزینشی 
کشتی المپیک در قاره اروپا با حضور چهره های عنوان دار کشتی 

جهان از ۲۸ اسفند به مدت ۳ روز و با حضور ۲۸۰ کشتی گیر از 
۳۵ کشور به میزبانی بوداپست مجارستان برگزار می شود.

پولادگر: ۱۴۰۰ سال ارزیابی و اصلاح تکواندو است
اصلاح  و  ارزیابی  آینده  سال  از  گفت:  تکواندو  فدراسیون  رئیس 

برنامه ها را در بخش های مختلف تکواندو با جدیت پیگیری 
می کنیم. وی خاطرنشان کرد: ۳۵۰ ناظر فنی در دوره آموزشی 

فدراسیون شرکت کردند تا از این پس تمامی رده های ما 
دارای یک ناظر فنی باشد.

گنج زاده سومین فینالیست  ایران در کاراته وان ترکیه
اولین مرحله لیگ کاراته وان در سال۲۰۲۱ از روزجمعه آغاز شد و در 

دومین روز از مسابقات، سجاد گنج زاده در وزن مثبت ۸۴کیلوگرم 
آقایان موفق شد با شکست تمامی حریفان خود راهی فینال 

شود. گنج زاده ابتدا طارق طاها محمود از مصر را شکست داد و 
سپس در دور دوم لوکا کاستا از بلژیک را بُرد.

قضاوت داور ایرانی در گزینشی کشتی اروپا
المپیکی  داور  مصلایی پور-  محمد  از  رسماً  کشتی  جهانی  اتحادیه 

کشورمان و رئیس کمیسیون داوران فدراسیون کشتی دعوت به 
عمل آورد تا در رقابت های گزینشی قاره اروپا حضور داشته باشد. 

این پیکارها روز ۲۸اسفند ۱۳۹۹ تا یکم فروردین ۱۴۰۰ در شهر 
بوداپست کشور مجارستان برگزار می شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

دومین بازی از فینال سی و چهارمین دوره رقابت های لیگ 
برتر والیبال، یادواره سردار شهید حاج قاسم سلیمانی دیروز، 

)یکشنبه( از ساعت ۱۶ در سالن فدراسیون برگزار شد.
کسب  برای  سیرجان  فولاد  و  ارومیه  شهرداری  تیم های 
نخستین جام قهرمانی تلاش کردن که این بازی با نتیجه ۳ بر 

صفر به سود فولاد به پایان رسید.
مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزیر 

ورزش و جوانان تماشاگر ویژه این بازی بود.
شاگردان محمدرضا تندروان در تیم والیبال فولاد سیرجان 
انتقام شکست بازی نخست فینال را از شهرداری ارومیه گرفت 

تا بازی سوم تکلیف جام سی و چهارم را مشخص کند.
شاگردان پیمان اکبری در تیم شهرداری ارومیه بازی نخست را 
پیروز شده بودند و با شکست سه بر صفر امروز مقابل سیرجان، 

کار برای تعیین قهرمان به بازی سوم کشیده شد.
سیرجانی ها که برای انتقام شکست و جبران شکست در بازی 
نخست گام در زمین گذاشته بود، ست اول را در رقابتی نزدیک 
و فشرده با نتیجه ۲۸ بر ۲۶ پشت سر گذاشت. در ست دوم این 
دیدار، شاگردان محمدرضا تندروان بازهم عمکلرد خوبی داشتند 

و موفق شدند با نتیجه ۲۵ بر ۲۲ به پیروزی برسند. 
در ست سوم نیز در حالی که ارومیه شروع خوبی داشت و با 
نتیجه ۶ بر یک پیش بود اما شاگردان تندروان بازگشت خوبی 

به بازی داشتند و با عملکرد عالی در حمله و اشتباهات مکرر 
ارومیه امتیازهای از دست رفته را جبران و پیروز ست و بازی 

شدند تا فولاد سیرجان با نتیجه ۲۵ بر ۲۱ به پیروزی برسد.
با این نتیجه تیم فولاد سیرجان توانست با نتیجه قاطع ۳ بر 
صفر به پیروزی برسد تا تکلیف قهرمان این دوره از رقابت ها به 
بازی سوم کشیده شود.  امتیازآورترین بازیکن این دیدار پوریا یلی 
پشت خط زن ملی پوش شهرداری ارومیه بود که ۱۴ امتیاز با 
حمله، یک امتیاز با دفاع روی تور و در مجموع ۱۵ امتیاز کسب 
کرد اما تلاش او برای پیروزی تیمش حتی در یک ست هم 
کافی نبود. کاظمی هم ۱۲ امتیاز از حمله، یک امتیاز از دفاع و 

در مجموع ۱۳ امتیاز برای فولادی های سیرجان به دست آورد.

نتایج ست شماری:

ست نخست: ۲۸ بر ۲۶ به سود فولاد سیرجان
ست دوم: ۲۵ بر ۲۲ به سود فولاد سیرجان

ست سوم: ۲۵ بر ۲۱ به سود فولاد سیرجان 

تندروان: هم قسم شدیم که پیروز شویم، از بازی گذشته 
درس گرفتیم

محمدرضا تندروان سرمربی فولاد سیرجان، پس از پیروزی ۳ 
بر صفر مقابل شهرداری ارومیه گفت: در این مسابقه با آمادگی 

کامل ذهنی حضور پیدا کردیم.
دو تیم شهرداری ارومیه و فولاد سیرجان که موفق شده بودند 
حریفان خود را شکست دهند و در فینال لیگ برتر والیبال 
حضور پیدا کنند، در دومین بازی خود از ساعت ۱۷ در سالن 

فدراسیون والیبال به مصاف هم رفتند. 
در این رقابت فولاد سیرجان موفق شد در یک بازی قاطعانه 

با نتیجه ۳ بر صفر مقابل شهرداری ارومیه به پیروزی برسد. 
محمدرضا تندروان سرمربی فولاد سیرجان بعد از این پیروزی 

گفت: پس از بازی اول شب بسیار بدی را گذراندیم و صبح بعد 
از بازی اتفاقی افتاد که همگی هم قسم شدیم که برای این 
بازی تمام تلاش خود را انجام دهیم. در ۴۸ ساعت گذشته 
آنالیزهای لازم انجام شده و ریکاوری پس از باخت را انجام 

دادیم.
او افزود: در این مسابقه با آمادگی کامل ذهنی حضور پیدا 
کردیم. نکته مهم بازی این بود که از بازی گذشته درس گرفته 
و متوجه شدیم حتی اگر شش بر یک جلو باشید ممکن است 
شکست بخورید. همچنین درس گرفتیم در صورتی که شش بر 
یک عقب باشید خواهید توانست که به بازی برگردید و پیروز 
شوید. در این بازی چهار امتیاز عقب بودیم اما درس بازی 

گذشته کمک کرد که به بازی برگردیم.
تندروان ادامه داد: تیم شهرداری ارومیه بسیار قدرتمند بوده و 
تیمی است که برای قهرمانی بسته شده است. هزینه ای که 
در این تیم انجام شده نشان از عزم این تیم برای قهرمانی دارد 
و خیلی خوشحالیم که موفق شدیم در این بازی به پیروزی 

برسیم. 
این سرمربی در خصوص نکات فنی گفت: همانطور که ما 
آقای یلی را در بازی کنترل کردیم طبیعتا تیم مقابل ستاره 
تیم ما یعنی آقای کاظمی را کنترل کرد. باید بگویم که این 
کنترل بازیکن از دو تیم وجود داشت و ما توانستیم از بازیکن 
جایگزین استفاده کنیم. باید بگویم که تمام این کار ها در بازی 
های گذشته انجام شده بود اما با خود باوری بیشتری در این 
بازی قدم گذاشتیم و بر روی بحث روحی و روانی کار کردیم. 
برای  رقابت ها گفت:  این  بازی سوم  تندروان در خصوص 

ریکاوری برد در این بازی خود را آماده خواهیم کرد. 

اکبری: سیرجان از موقعیت ها استفاده کرد، اشتباهات را 
جبران می کنیم

مربی تیم والیبال شهرداری ارومیه س از شکست تیمش 
مقابل فولاد سیرجان گفت: کار هنوز تمام نشده و در بازی بعد 

اشتباهات و نقاط ضعف را جبران خواهیم کرد.
پیمان اکبری سرمربی تیم والیبال شهرداری ارومیه پس از 
شکست تیمش مقابل سیرجان گفت: در بازی امروز از مسعود 
غلامی بیشتر از ۵ امتیاز استفاده نکردیم چرا که شرایطش 
اما  کرد  استفاده  موقعیت ها  از  امروز  نبود. سیرجان  خوب 
متاسفانه تیم ما قدر اتفاقات خوب را ندانست. بازی را انفرادی 
کردند و من اصلاً بازی انفرادی را دوست ندارم. اگر تا اینجا 
تیم شهرداری ارومیه بالا آمده است به خاطر تفکر تیمی بوده 

نه کار انفرادی.
وی گفت: امروز انسجام تیمی نداشتیم. پس از پیروزی روز 
نخست فینال، بازیکنانم شادی کردند و من می دانستم کار 
هنوز تمام نشده است. تجربه این کار را دارم و می شد حساب 

شده تر و با تفکر بهتری در بازی امروز کار کنیم.
وی گفت: کار هنوز تمام نشده برای بازی بعدی و جبران 
نقاط ضعف و کارهای  شکست تلاش خواهیم کرد. قطعاً 

اشتباه را جبران می کنیم. 
دو تیم برای تعیین قهرمان سه شنبه ۲۶ اسفندماه بار دیگر به 

مصاف هم خواهند رفت.

انتقام به سبک فولاد سیرجان؛

یک یک مساوی؛ دیدار سوم سرنوشت قهرمان لیگ برتر والیبال را مشخص می کند

توپ و تور

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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